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Zápis ze zasedání zastupitelstva města Morkovice-Slížany 
č. 21 konaného dne 11.5.2022

v 17.00 hod. v zasedací místnosti radnice v Morkovicích

I. Při zahájení bylo přítomno 12 členů městského zastupitelstva 
Omluveni: Ing. Bleša, P. Jablunka, Mgr. Pešáková

Zápis ze zasedání zastupitelstva č. 20 byl schválen jednomyslně.

Návrhová komise: Mgr. Albrechtová, J. Vinklárek
Ověřovatelé zápisu: Ing. Rábek, Ing. Zdražilová

Program:
1. Zpráva o plnění usnesení
2. Informace o provedeném rozpočtovém opatření č.3 v radě města
3. Rozpočtové opatření č.4
4. Dotace organizacím
5. Jmenování vedoucí městské knihovny Morkovice
6. Souhlas se zástavní smlouvou na pozemek 1814/21 v  lokalitě Záhu-

menice
7. Majetkoprávní úkony

Program byl schválen jednomyslně.

II. Projednávání programu
1. Zpráva o plnění usnesení
• Usnesení č. 7/20/22
 Prodej části pozemku par.č. 395/2 o  velikosti 73 m2 v  k.ú. Slížany 

panu Bayerovi za 100,- Kč/m2. 
 Smlouva nebyla zatím podepsaná.
• Usnesení č. 8/20/22
 Prodej části pozemku par.č. 1814/134 o velikosti 47 m2 v k.ú. Morko-

vice manželům Tomáši a Bc. Michaele Skálovým za 726,- Kč/m2

 Smlouva byla podepsaná a vložená do katastru nemovitostí.
• Usnesení č. 9/20/22
 Směna pozemků s panem Přemyslem Blešou.
 Smlouva je podepsaná a vložená do katastru nemovitostí.
• Usnesení č. 10/20/22, č. 11/20/22, 12/20/22,13/20/22
 Prodej 4 pozemků na stavbu RD v lokalitě Záhumenice.
 Jedna smlouva byla podepsaná a poslaná na vklad do katastru nemo-

vitostí. Zbývající tři smlouvy zatím nebyly podepsané.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o plnění 
usnesení.
Hlasování: Schváleno jednomyslně

2. Informace o provedeném rozpočtovém opatření č.3 v radě města  - 
příloha č.1 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o pro-
vedeném rozpočtovém opatření č.3 v radě města dle přílohy č.1
Hlasování: Schváleno jednomyslně

3. Rozpočtové opatření č.4 – příloha č.2.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č.4 
dle přílohy č.2, kterým se celkové příjmy zvyšují o 433 959Kč, celkové 
výdaje zvyšují o 433 959 Kč.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

4. Dotace organizacím na rok 2022. Na zastupitelstvu města č.18 dne 
8.12.2021 byly schváleny dotace organizacím na rok 2022, kde bylo 
schváleno 70% navrhované výše a zbylá část dotací se měla odsouhlaso-
vat s výhledem na vývoj pandemie covid-19 a plnění městského rozpočtu 
na straně příjmů. Na základě aktuální situace a zohlednění plnění roz-
počtu je možné odsouhlasit zbylou část dotací. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje dotace na rok 2022 
a  uzavření veřejnoprávních smluv o  poskytnutí dotace organizacím 
v uvedené výši:
FC Morkovice, z. s.    145 500 Kč 
Tělocvičná jednota Sokol Morkovice                 85.500 Kč 
 SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Morkovice      54.600 Kč
 Hlasování: Schváleno jednomyslně

5. Jmenování vedoucí městské knihovny v Morkovicích. Na základě 
provedeného výběrového řízení byla na pracovní pozici vedoucí měst-
ské knihovny v Morkovicích vybrána paní Petra Blešová, bytem Kolaří-
kova 591, Morkovice-Slížany.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města jmenuje na pracovní místo ve-
doucí městské knihovny v Morkovicích organizační složky obce paní 
Petru Blešovou, nar.13.9.1974, bytem Kolaříkova 591, Morkovice-Slí-
žany.
Hlasování: Schváleno jednomyslně

6. Souhlas se zástavní smlouvou na pozemek p.č.1814/21 v k.ú. Mor-
kovice ve prospěch ČSOB, a.s., Město Morkovice-Slížany schválilo pro-
dej pozemku p.č.1814/21 kupujícím Bc. Lucie Dvořákové a panu To-
mášovi Navrátilovi a ti si vyřizují hypoteční úvěr na stavbu RD včetně 
pozemku. Aby bylo možné dát předmětný pozemek do zástavy bance, 
banka logicky vyžaduje souhlas vlastníka k  vložení zástavy a  násled-
ně teprve může žadatel čerpat peníze a může s ním být sepsána kupní 
smlouva na pozemek a uhrazena kupní cenu za pozemek. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje uzavření zástavní 
smlouvy k pozemku p.č.1814/21 v k.ú. Morkovice ve prospěch Česko-
slovenské obchodní banky, a.s. k  zajištění úvěru na koupi uvedeného 
pozemku pro Bc. Lucii Dvořákovou,  bytem 17.listopadu 140, Morkovi-
ce-Slížany a pana Tomáše Navrátila, bytem Nítkovice 111.  
Hlasování: Schváleno jednomyslně

7. Majetkoprávní úkony
7 a) Bezúplatný převod pozemků do vlastnictví města od České re-
publiky - Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových a to po-
zemku parc.č.301/2 a 1801/83 v k.ú. Morkovice.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatné nabytí po-
zemků p.č. 301/2 ostatní plocha a   p.č. 1801/83 ostatní plocha v   k.ú.  
Morkovice do vlastnictví města Morkovice - Slížany s  omezujícími 
podmínkami uvedenými v  čl. IV. smlouvy UZSVM/BKM/2212/2022 
– BKMM o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovitým vě-
cem s omezujícími podmínkami a znění této smlouvy dle přílohy č.3.
Hlasování: Schváleno jednomyslně
   
7 b) Bezúplatný převod pozemků do vlastnictví města od České re-
publiky - Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových a to 3/10 
pozemků parc.č.23/4, 106/2, 106/18, 106/21 a  107 v  k.ú. Morkovice. 
Pozemky se nachází před  a  vedle budovy pěstitelské pálenice kde je 
zpevněná komunikace.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatné nabytí po-
dílu o velikosti id 3/10 na pozemcích  p.č. 23/4 ostatní plocha, p.č. 106/2 
ostatní plocha, p.č. 106/18 ostatní plocha, p.č. 106/21 ostatní plocha a  
p.č. 107  ostatní plocha v  k.ú.  Morkovice do vlastnictví města Morko-
vice - Slížany s omezujícími podmínkami uvedenými v čl. IV smlouvy 
UZSVM/BKM/3023/2022 – BKMM o bezúplatném převodu vlastnic-
kého práva k  nemovitým věcem s  omezujícími podmínkami a  znění 
této smlouvy dle přílohy č.4
Hlasování: Schváleno jednomyslně
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Zápis ze zasedání zastupitelstva města Morkovice-Slížany č. 22
konaného dne 22.6.2022 v 17.00 hod. 

v zasedací místnosti radnice v Morkovicích

I. Při zahájení bylo přítomno 12 členů městského zastupitelstva
Omluveni: R. Klímek, Mgr. Pešáková, Ing. Rábek

Návrhová komise: MUDr. Chvátalová, Vl. Štětina
Ověřovatelé zápisu: Mgr.Barnetová, P. Jablunka

Zápis ze zasedání zastupitelstva č.21 byl schválen jednomyslně.

Program:    
1. Zpráva o plnění usnesení
2. Zpráva o činnosti rady města
3. Informace o provedeném rozpočtovém opatření č.5 v radě města
4. Závěrečný účet města Morkovice-Slížany za rok 2021 
5. Účetní závěrka města Morkovice-Slížany
6. Aktualizace obecně závazné vyhlášky města, kterou se stanoví část spo-

lečného školského obvodu základní školy
7. Aktualizace obecně závazné vyhlášky města, kterou se stanovují pravi-

dla pro pohyb psů na veřejném prostranství ve městě Morkovice-Slížany
8. Zrušení obecně závazné vyhlášky č.2/2011 , kterou se vydává požární 

řád města Morkovice-Slížany 
9. Změna č.2 Územního plánu města Morkovice-Slížany.
10.Majetkoprávní úkony

Program byl schválen jednomyslně.

II. Projednávání programu
1. Zpráva o plnění usnesení 
Kontrola plnění usnesení z jednání Zastupitelstva města Morkovice-Slíža-
ny č.21 ze dne 11.5.2022

Usnesení č. 7/21/22
Zastupitelstvo schvaluje bezúplatné nabytí pozemků p.č.  301/2 a p.č. 
1801/83 v k.ú. Morkovice
Zasláno na Úřad pro zastupování státu

Usnesení č. 8/21/22
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatné nabytí podílu o velikosti id 3/10 
na pozemcích p.č. 23/4, 106/2, 106/18 a 106/21 a p.č. 107 v k. ú. Morkovice
Zasláno na Úřad pro zastupování státu
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o plnění usnesení.
Hlasování: Schváleno jednomyslně
Návrh usnesení byl přijat.

 2. Zpráva o činnosti rady města od 2.3.2022 do 1.6.2022
Zápisy z jednání rady jsou zasílány členům zastupitelstva a usnesení jsou 
zveřejněna na stránkách města.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti 
rady města za období od 2.3.2022 do 1.6.2022.
Hlasování: : Schváleno jednomyslně
Návrh usnesení byl přijat.

3. Informace o provedeném rozpočtovém opatření č.5 v radě města - 
příloha č.1
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o prove-
deném rozpočtovém opatření č.5 v radě města dle přílohy č.1.
Hlasování: : Schváleno jednomyslně
Návrh usnesení byl přijat.

4. Závěrečný účet města Morkovice-Slížany za rok 2021 příloha č. 2
(přílohy záv. účtu jsou zveřejněny na stránkách města).
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce v souladu s ust. § 84 odst. 2 písm. b) 
zákona o obcích: 

I. souhlasí: 
a) s celoročním hospodařením města Morkovice-Slížany za rok 2021, a 

to bez výhrad,
b) se „Závěry zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření“, uvedený-

mi ve Zprávě č. 204/2021/EKO o výsledku přezkoumání hospodaření 
města Morkovice-Slížany, IČ:00287504 za rok 2021, 

c) s úhradou ztráty Mateřské školy Morkovice, p.o. z hlavní činnosti  za 
rok 2021 z výnosu hospodářské činnosti,

II. schvaluje Závěrečný účet Města Morkovice-Slížany za rok 2021.  
Hlasování: Pro návrh hlasovalo 11 členů městského zastupitelstva. Petr 
Jablunka se zdržel hlasování.
Návrh usnesení byl přijat.

5. Účetní závěrka města Morkovice-Slížany za rok 2021 – příloha č. 3
(přílohy účetní závěrky jsou zveřejněny na stránkách města) – příloha č.4. 
inventarizační zpráva 2021.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s ust. § 84 odst. 
2 písm. b) zákona o obcích účetní závěrku k 31.12.2021. 
Hlasování: : Schváleno jednomyslně
Návrh usnesení byl přijat.

6. Aktualizace obecně závazné vyhlášky města, kterou se stanoví část 
společného školského obvodu základní školy Morkovice-Slížany. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vy-
hlášku města, kterou se stanoví část společného školského obvodu zá-
kladní školy dle přílohy č.5.
Hlasování: : Schváleno jednomyslně
Návrh usnesení byl přijat.

7. Aktualizace obecně závazné vyhlášky města, kterou se stanovují 
pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství ve městě Morkovice-
-Slížany. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vy-
hlášku města, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném 
prostranství ve městě Morkovice-Slížany dle přílohy č.6.
Hlasování: Schváleno jednomyslně
Návrh usnesení byl přijat.

8. Zrušení obecně závazné vyhlášky města č.2/2011, kterou se vydává 
požární řád města ze dne 1.12.2011. Vyhláška bude nahrazena novým 
požárním řádem města Morkovice-Slížany schváleným radou města 
s účinností od 1.8.2022.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vy-
hlášku města, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška města Morkovi-
ce-Slížany č.2/2011 dle přílohy č.7.
Hlasování: Schváleno jednomyslně
Návrh usnesení byl přijat.

9. Změna č.2 Územního plánu Morkovice-Slížany.
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Morkovice - Slížany konstatuje po ověření, ve smy-
slu ustanovení § 54 odstavce 2 zákona č.183/2006 Sb., o územním plá-
nování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpi-
sů, že Změna č. 2 Územního plánu Morkovice - Slížany není v rozporu 
s politikou územního rozvoje, s územně plánovací dokumentací vydanou 
krajem, se stanovisky dotčených orgánů a stanoviskem krajského úřadu,
bere na vědomí, vyhodnocení připomínek, námitky nebyly uplatněny,
a vydává ve smyslu ustanovení § 6 odstavce 5 písmeno c) stavebního zá-
kona za použití ustanovení § 43 odstavce 4 stavebního zákona, v souladu 
s ustanovením § 171 až § 174 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění 
pozdějších předpisů, ustanovení § 13 a přílohy č. 7 vyhlášky č. 500/2006 
Sb., o územně analytických podkladech a způsobu evidence územně plá-
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Pamětní mince ražená oboustranná 
+ sametová krabička

400,- Kč

Pivní půllitr s uchem s pískovaným znakem 
a názvem města

150,- Kč

Bavlněná taška s nápisem 
Morkovice-Slížany 

60,- Kč

Kovové odznaky na jehle
25,- Kč

Nerezový USB fl ash disk s prosvíceným krystalem 
a znakem města                     380,- Kč

Pamětní pero s názvem města
20,- Kč

P ět í i ž á b t á Pi í ůllit h í k ý k B l ě á t šk á i

Upomínkové předměty, které můžete zakoupit 
na pokladně Městského úřadu Morkovice-Slížany

Poděkování paní knihovnici Jaroslavě Okálkové
Knihy, besedy, laskavost ke čtenářům, tak se dá shrnout léta práce obětavé knihovnice

paní Jaroslavy Okálkové, která v knihovně v Morkovicích působila po celý profesní život. 
Příjemné vystupování, rada na dobré čtení, vtipná práce s dětmi při pořádání besed.

Skvěle si také dokázala poradit se všemi novinkami i technickými záludnostmi.
Za všechno děkujeme a přejeme hlavně pevné zdraví.

novací činnosti, ve znění pozdějších předpisů, Opatření obecné povahy – 
Změna č. 2 Územního plánu Morkovice - Slížany, dle přílohy č.8.
Hlasování: : Schváleno jednomyslně
Návrh usnesení byl přijat.

10. Prodej nemovitostí, a to pozemku  p.č. 1114/1 zahrada o výměře 110 m2 a části 
pozemku p.č. 1118/1 o  předpokládané výměře 30 m2 , který vznikne geometric-
kým plánem  z pozemku p.č. 1118/1 zahrada o výměře 322 m2  v k.ú. Morkovice 
panu Martinu Žemžulovi,  Náměstí 750 , 768 33 Morkovice za  100,- Kč/m2.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej nemovitostí, a 
to pozemku  p.č. 1114/1 zahrada o výměře 110 m2 a části pozemku p.č. 
1118/1 o  předpokládané výměře 30 m2 , který vznikne geometrickým 
plánem  z pozemku p.č. 1118/1 zahrada o výměře 322 m2  v k.ú. Mor-
kovice panu Martinovi Žemžulovi,  Náměstí 750 , 768 33 Morkovice za  
100,- Kč/m2 + úhrada nákladů na geometrický plán a poplatku za návrh 
na vklad do katastru nemovitostí.
Hlasování: Schváleno jednomyslně
Návrh usnesení byl přijat.
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Nová moderní digitálně řízená výrobní hala v Hanhart Morkovice  

V  plném proudu jsou práce na nové výrobní 
hale v místní strojírenské fi rmě Hanhart Mor-
kovice s.r.o. Původní hala se zalívací linkou 
prochází důkladnou rekonstrukcí a nově se zde 
vybuduje hala s novými CNC obráběcími stroji 
pro práci na nových projektech.
Nové stroje budou propojeny systémem MES, 
jehož funkcí je on-line monitorování, vizua-
lizace, analýza a  reporting provozních stavů. 
Systém bude automaticky načítat informace ze 
systému objednatele o  plánovaných výrobních 
zakázkách a  jejich operacích pro jednotlivá 
pracoviště. Systém bude rovněž automaticky 
odepisovat informace do systému objednate-
le o  ukončených výrobních zakázkách. Systém 
bude umožňovat dílenské plánování automatic-

ky načtených výrobních zakázek pro jednotlivá 
pracoviště. Obráběčům tak ubude práce s vyka-
zováním hotových výrobků.
Kvalitu výrobků bude sledovat měřící systém 
Equator. Řídící jednotka systému Equator ovlá-
dá všechny jeho funkce. Umožňuje řízení pří-
stroje v reálném čase a  současně běh metrolo-
gického soft ware s  programem. Měřící systém 
tak ověří parametry výrobku a obráběcímu stro-
ji odešle informace o korekci. Pracovníci nebu-
dou muset provádět korekci ručně.
Investice do obráběcích strojů CNC v  řádech 
desítek milionů korun přivede do fi rmy nejen 
nové zakázky, ale i nová pracovní místa. Infor-
mace o volných pracovních místech fi rma pravi-
delně zveřejňuje na stránkách www.hanhart.cz.  

Původní hala Hala v průběhu úprav

Budoucí rozložení strojů CNC v hale

OHLÉDNUTÍ ZA PRÁZDNINAMI V MŠ
Ne/loučíme 

se 
a děkujeme …

Hurá, školka volá!
Nový školní rok v  mateřské škole začal naplno. 

Třídy se zaplnily dětmi, smíchem, ale i pláčem. Děti 
i paní učitelky se velmi těšily, a taky měly na co. 

Během prázdnin totiž proběhla ve třídě Notiček 
výměna kuchyně a  na školní zahrádce přibyly nové 
atrakce. A  že jich nebylo málo: kolotoč, houpačky, 
pružinová houpadla ve tvaru zvířátek nebo lanová 

pyramida či balanční žebřík. Mimo tyto skutečnos-
ti došlo opět k rozsáhlému malování, úklidu prostor 
a desinfekci všech hraček. 

Všem děkujeme za pomoc a  spolupráci. Velké 
díky patří také pedagogům, ale i provozním zaměst-
nancům, bez kterých bychom těžko tyto přípravy 
zvládli. 

Marie Krejčí, učitelka MŠ
Ke dni 31.8. 2022 ukončila 

své dlouholeté působení v  naší 
mateřské škole další skvělá a ne-
postradatelná kolegyně, paní 
učitelka Milena Navrátilová, 
která odešla do důchodu. Byla 
nedílnou součástí našeho kolek-
tivu a celé mateřské školy. Zamě-
řovala se nejen na všeobecnou 
výchovu dětí, ale i  na rozvoj je-
jich řečových schopností formou 
logopedické prevence. Mnoho 
radosti přinášela dětem i při hra-
ní maňáskových divadel, na kte-
rých jsme se společně nejednou 
zasmáli. Paní učitelce nechyběl 
smysl pro humor, optimismus, 
nadhled a  hlavně onen „selský 
rozum“. Věříme, že důchodem 
naše úplná spolupráce nekon-
čí. Za všechno Vám děkujeme 
a přejeme hlavně pevné zdraví.

Ne/loučíme se,
Musel Martin a kolektiv MŠ
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Loučení s žáky devátých tříd

Konec školního roku není na naší škole 
spojen pouze s vysvědčením, ale také s  louče-
ním se s  těmi nejstaršími, s  deváťáky. Každo-
ročně se tato akce koná předposlední den jejich 
školní docházky. Nejinak tomu bylo i letos, kdy 
jsme se s  nimi mohli naposledy rozloučit ve 
středu 29. června. V místní sokolovně se sešli 
nejen učitelé a  další pedagogičtí pracovníci, 
ale rovněž jejich rodiče, sourozenci, prarodi-
če a  kamarádi. Loučení to bylo opět dojemné 
a nejedno oko nezůstalo suché. Vždyť devět let 
je doba dlouhá a vznikla mnohá přátelství, na 
která se nezapomíná, i když se vydá každý na 
jinou životní cestu. Deváťáci si připravili velmi 
bohatý a pestrý program, plný scének, proslovů, 
šerpování a promítání fotografi í ze společných 
výletů a akcí. Rozloučení to bylo krásné a nám 
nezbývá, než popřát vám, milí absolventi, do ži-
vota jen to nejlepší a ať jste na svých středních 
školách a učilištích spokojeni.

Mgr. Eva Najmanová

Šesťáci upevňovali své kolektivy na adapťáku

Prázdniny utekly jako voda a aniž bychom 
se nadáli, vrátili jsme se do školy. Někteří rádi, 
někteří méně rádi, ale tak to prostě už na tom 
světě chodí. Pro naše žáky by to nebyl ten 
správný konec prázdnin, kdyby se neuskuteč-
nil adaptační program pro žáky 6. tříd. Ten se 
na naší škole stal již tradiční součástí přechodu 
z prvního na druhý stupeň. Pro upevnění tříd-
ních kolektivů a navázání dobrých vztahů žáků 
s novými třídními učiteli, je to velmi důležitý 
krok. Dvoudenní program, který se realizoval 
v termínu 31.8. až 1.9., byl plný aktivit, soutě-
ží a mnoha dalších dobrodružství. V letošním 
školním roce se o  organizaci kurzu postarala 
holešovská organizace Tokaheya, jež klade dů-
raz na společný prožitek, vzájemné poznání 
a posílení jistoty ve třídním kolektivu. Neméně 
důležitá je i role třídních učitelů a učitelek, kte-
ré se spolu se svými novými žáky zapojily do 
plnění různých úkolů.

Mgr. Eva Najmanová
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Můj první školní den

A už je to tady. Budoucí prvňáčci určitě nemohli ani dospat, jak se 
těšili na svůj první školní den. Ráno 1. 9. 2022 je ve vstupní hale školy 
přivítali jejich patroni – žáci devátých tříd. Děti dostaly placku se svým 
jménem a  starší kamarádi je za přítomnosti rodičů odvedli do třídy 
1.A a 1.B. Zde je čekalo slavnostní přivítání, malý dáreček a první školní 

úkol – malování obrázku. Školáci i rodiče byli také seznámeni s tím, co 
je v následujících dnech ve škole čeká. Novým školákům přejeme hodně 
úspěchů, samé jedničky a spoustu kamarádů.

Třídní učitelky 1. tříd

Už jsme tu v Radíkově, v té Chatě pod věží!

Dopoledne 13. srpna bylo před hasičskou 
zbrojnicí opravdu rušno. Sedm mladých hasičů 
se nejdříve vydalo do Kroměříže na nominační 
závod v běhu na 60 metrů s překážkami a další 
početnější skupina netrpělivě vyhlížela autobus, 
který je odveze za týdenním dobrodružstvím 
do Radíkova – „té Chaty pod věží“.

Po ubytování a  obědě jsme přivítali naše 
úspěšné šedesátkáře a náš táborový pobyt jsme 
mohli považovat za zahájený.

Nejdříve jsme se rozdělili do týmů, vymy-
sleli si jejich názvy a pokřiky, nakreslili trička, 
vlajky a začali se učit naši táborovou hymnu.

Letošní celotáborová hra s  názvem Máme 
rádi Česko, Moravu i Slezsko nás zavedla (i když 
jen pomyslně) do mnoha koutů naší země.

První zastávkou byla Kroměříž, kde jsme 
obdivovali krásy Květné a  Podzámecké zahra-
dy – s  trochou námahy si poradili s  bludiš-
těm a vyzkoušeli si práci tamních zahradníků. 
V Olomouci jsme se pokusili o netradiční výro-
bu voňavých tvarůžků. Byli jsme účastníky ne-
zapomenutelného a jedinečného ročníku Velké 
Pardubické, ve Zlíně se z nás stali tvůrci fi lmů 
a pohádek pro děti a nechyběl ani výlov rybníku 
v Třeboni.  I další etapové hry byly motivovány 
ČR. Rychlost a paměť jsme si vyzkoušeli při hle-
dání a  skládání jmen měst z písmenek, zápisu 
nejrůznějších akcí do kalendáře. Už víme, že 
vybavit muzeum originálními předměty není 
žádná hračka a svou pozornost jsme také využi-
li při bingu v přírodě. Vyzkoušeli jsme si i ruční 
výrobu papíru. 

U  všech her jsme si užili napětí a  zábavu, 
ale také jsme sbírali zasloužené body. A boj to 
byl opravdu vyrovnaný. O konečném umístění 

týmů rozhodla až poslední etapovka – návštěva 
poutě a její záludné atrakce.  Po rozluštění zašif-
rované zprávy nás čekaly krásné ceny. 

K našemu táboru patří kromě celotáborov-
ky i trocha té hasičiny – tradiční hasičský troj-
boj, složený ze střelby, práce s  hadicí a  vázání 
uzlů. Připomněli jsme si disciplíny branného 
závodu, a  v  opravdu horkých dnech jsme se 
osvěžili při hrách se džberovkou. Nechyběla ani 
spousta her, táborák a dobrodružná stezky od-

vahy, kde nás na konci čekaly kouzelné světlušky 
a bylo toho ještě mnohem, mnohem víc.

Týden se pomalu nachýlil ke svému konci. 
Hry a soutěže jsou dohrány, ceny rozdány a nám 
nezbývá než se rozloučit a slíbit si, že za rok se 
vydáme za dalším dobrodružstvím. 

Domů jsme se těšili, odjížděli jsme se spous-
tou zážitků a vzpomínek.

Mgr. Lenka Stojanová, 
jednatelka SDH Morkovice
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Sportovní sezóna mladých hasičů a dorostu

Mladí hasiči a hra Plamen
V letošním roce se opět naše schůzky a tréninky konaly bez větších 

omezení a my se mohli připravovat na závody a soutěže. Na podzimní 
kolo jsme postavili jen družstvo starších žáků, kteří si ze závodu po-
žárnické všestrannosti odváželi krásné první místo, druhá disciplín PÚ 
CTIF nevyšla podle našich představ a  spokojit jsme se museli až s  5. 
místem. 

Do jarního kola jsme tedy vstupovali z druhého místa a před 
námi byly 4 další disciplíny. Okresní kolo se konalo 14. května 
v  Chropyni. Hned první disciplína štafeta CTIF a  1. místo nám 
ukázalo, že nic není rozhodnuto a stále máme o co bojovat. Bo-
hužel několik chyb na štafetě 4 x 60 m stačilo až na místo 7.  Dal-
ší chyby jsme již nechtěli připustit a ve štafetě dvojic a požárním 
útoku jsme vybojovali 2. místo. Celkově nám v letošním ročníku 
patřila stříbrná příčka a postup do krajského kola. 

Na krajské kolo jsme se vydali v  pátek 10. června do Horní 
Lidče. Večer proběhlo lehké zopakování a příprava.

V sobotu 11. 6. si do Horní Lidče přijela poměřit své síly tři 
nejlepší družstva z každého okresu celkem tedy 12 družstev. Nej-
lepšího výsledku jsme dosáhli při požárním útoku a útoku CTIF 
kde nám patřilo - 4. místo.  7. místo jsme si připsali za štafetu CTIF, 
8. místo za ZPV a štafetu požárních dvojic, naší největší slabinou 
se i zde ukázala štafeta 4 x 60 m, ve které jsme skončili na místě 11. 

Z letošního krajského kola jsme si odváželi celkové 7. místo. 

Celoroční činnost dorostu
Své zastoupení jsme měli i v kategorii dorostu, a to konkrétně 

v kategorii družstev dorostenek. Okresní kolo bylo pro nás jako 
jediné zástupce soutěží nominační. 

Krajské kolo se odehrávalo v neděli 12. června v Horní Lidči. 
A do soutěže nastoupilo celkem 5 družstev dorostenek. První dis-
ciplínou byla štafeta 4 x 100 m a my si zaběhly čas, který stačil na 
2. místo. V běhu na 100 metrů jsme si zapsaly1. místo a tím i srov-
naly průběžné umístění s družstvem z Pohořelic. Chyba v testu nás 
však o tuto pozici připravila a bylo jasné, že vše bude rozhodovat 
požární útok a pokud budeme chtít pomýšlet na příčky nejvyšší, 
musíme i zde doslova urvat první místo. Po prvním pokusu úto-
ků bylo štěstí nakloněno družstvu soupeřek, ale stále nebylo nic 
rozhodnuto. Při druhém pokusu se holkám čas nepodařilo zlepšit. 
V tuto chvíli byla tedy šance na naší straně, za obrovské fanouš-
kovské podpory se naše lvice stavěly na startovní čáru. Útok byl 
krásně rozběhnutý, vše klaplo, jak mělo, a za obrovských ovací se 
čas zastavil dvě vteřiny před soupeřkami, což znamenalo, že náš 
útok byl útokem vítězným. A  to doslova, součet umístění obou 
družstev by shodný, ale rozhodla právě tato disciplína. Děvčata si 
při slavnostním nástupu šla nejen pro zlaté medaile, ale i pro po-
stup na Mistrovství České republiky.

Jen co jsme ve škole dostaly vysvědčení, naše první (před)
prázdninová cesta vedla do Ústí nad Labem, kde se 1. 7. konalo 
MČR dorostu – v pátek byly na programu družstva dorostenek.

Přípravám a tréninku holky se svými trenéry věnovaly spoustu 
času. Holky se rvaly opravdu silou lvic, a  to nejen s  těmi spor-
tovními překážkami, ale i dalšími nástrahami v podobě zranění, 
obrovskými výkyvy počasí apod. Naše dorostenky jsou 14. týmem 
v ČR. Ze soutěže si však odvážely spoustu zážitků, ale i cenných 
zkušeností a odhodlání bojovat dál. 

Běh na 60 metrů s překážkami
Letošní novinkou je postupová soutěž v běhu na 60 m s pře-

kážkami. Okresní kolo se konalo jako otevřený závod, a to v sobo-
tu 13. srpna v Kroměříží, celkem se sjelo 44 závodníků v čtyřech 
kategoriích. Za naše SDH nastoupilo celkem sedm závodníků. 
Z každé kategorie postupovali 3 nejúspěšnější závodníci.

Naše výprava byla úspěšná a třem závodnicím se podařilo své 
běžecké pokusy proměnit v postup na krajské kolo. 

To se konalo 27. 8. v Hutisku  - Solanec. V kategorii starší děvčata to 
byla Eliška Balážiová, v kategorii mladší dívky Natálie Dobiášová a Adi-
na Sklářová. I zde se holkách velmi dařilo, vylepšily si své osobní časy 
a získaly postup na MČR, které proběhne 25. září v Benešově.

Držte našim holkám pěsti.
Mgr. Lenka Stojanová, jednatelka SDH Morkovice



Morkovice-Slížany 9

Úspěchy družstva žen v požárním sportu

Kynologický spolek Morkovice na rozloučení s prázdninami

Okresní kolo požárního sportu se konalo v sobotu 25. 
června v  Hulíně. Bezchybnými výsledky a  prvenstvím ve 
všech třech disciplínách si družstvo žen SDH Morkovice 
zajistilo 1. místo a postup na krajské kolo.

To se konalo, v den oslav 135. výročí našeho sboru, 6. 
srpna v Uherském Hradišti. O to víc jsme našim ženám dr-
želi pěsti.  Ve štafetě 4 x 100 m a běhu na 100 m s překáž-
kami děvčatům oprávněně patřilo 1. místo a  v  požárním 
útoku místo 2. S celkovým součtem čtyř bodů se družstvu 
morkovských žen podařilo zvítězit a získat postup na MČR.

Postup na MČR děvčatům zkomplikovalo zranění, ne-
moc a pracovní povinnosti několika závodnic, proto bylo 
nutné provést zásadní změny v sestavě. Na přípravu nezbý-
valo moc času, přesto se děvčata nevzdala a v pátek 26. 8. 
se vydaly na třídenní MČR v do Pardubic a vybojovaly si 
15. místo.

Děvčatům a trenérům patří velké poděkování nejen za 
reprezentaci, ale i za velké odhodlání a bojovnost.

Mgr. Lenka stojanová, jednatelka SDH Morkovice

V sobotu 27.8.2022, v rámci letošního roč-
níku akce Rozloučení s prázdninami, pořádané 
Sokolem Morkovice, vystoupili i členové Kyno-
logického spolku Morkovice. Malým i velkým 
divákům předvedli se svými čtyřnohými par-
ťáky ukázky cvičení, kterým se v  rámci svých 
tréninků během roku věnují. 

V  prvním vstupu se jednalo o  cvičení zá-
kladní poslušnosti a  ovladatelnosti psa. Jde 
o  prvky, které nepatří jen do kynologického 
sportu, ale měl by je alespoň v  základní míře 

zvládnout každý majitel psa, aby jej měl pod 
kontrolou. Členové kynologického spolku pro-
to každou neděli dopoledne pořádají lekce po-
slušnosti pro veřejnost (pro začátečníky i  pro 
pokročilé). Následovaly ukázky cvičení tzv. 
socializace psa, tedy setkávání s lidmi a jinými 
psy za různých situací, při kterých následně pes 
zůstává klidný a neřeší je. Zde se mohli zapojit 
i diváci, v rámci skupinových cvičení.

Ve druhém vstupu byly předvedeny někte-
ré psí sportovní disciplíny z tzv. bullsportů, při 

nichž se trénují skoky, běh, nebo tahání. Divá-
ci se mohli přesvědčit, že těmto disciplínám se 
mohou věnovat všechna plemena psů. K vidění 
byly: „Drag Pull Sprint“ (běh s naloženými sáň-
kami na čas), „A-frame“ (přeskoky přes překáž-
ku tvaru A) a „Treadmill“ (psí běhací pás). Tyto 
a řadu dalších disciplín mohou zájemci se svými 
psy trénovat vždy v soboty či neděle v areálu Ky-
nologického spolku Morkovice.

tým kynologického spolku Morkovice 
https://kynologiemorkovice.webnode.cz/
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Zpáteční lístek - Sport, čistota těla

Vítejte moji milí cestující, kteří opět nastou-
pili do vláčku, který míří zpět do mých vzpomí-
nek na nejkrásnější dětství, prožité u milovaných 
prarodičů v Morkovicích a Slížanech.

Jsem rád, že se mohu s vámi po dlouhé době 
mého mlčení, opět setkat na malém nádražíčku, 
třeba  na tom morkovickém, případně morkov-
ském, jak jsme byli zvyklí toto nádražíčko po-
jmenovávat.

Dnes bych se s vámi chtěl podělit o důleži-
tou činnost, která v dnešní době mnoha dětem 
chybí vinou moderní techniky a různých her, při 
kterých se nevyžaduje tolik pohybu. Ano, je to 
sport, který tak moc chybí dětem z měst a my-
slím si, že už ne tak dětem z vesnic. Těm určitě 
pohyb na čerstvém vzduchu tolik nechybí, neboť 
mají přírodu a čerstvý vzduch hned za humny.

Dnes bych rád popovídal o  sportu, který 
jsme my, kluci ze Slížan, provozovali, když jsme 
jako jedna parta, plnili úkoly Bobříků, které již 
dříve před námi, plnili také kluci z Rychlých šípů. 
O některých Bobřících jsem se už zmiňoval. Na-
příklad čtenáři Zpravodaje si určitě pamatují 
mého Bobříka odvahy v hustém a černém lese 
u kapličky ve Strašné.

Tento Bobřík neměl tak pochmurné poza-
dí, protože to byl sport. Sport čistý a vzpružující 
naše dětská tělíčka.

Tenkrát nás bylo pět kluků a  jedno děvče. 
Sešli jsme se v  domě mé babičky na dvoře, ve 
Slížanech č. p. 32 a pečlivě rozvrhli, jak má ten 
náš sport vypadat. Bude to taková sportovní hra, 
sestavená z  krátkých úsekových běhů, přeska-
kování poražených stromů, které byly v tu dobu 
připraveny lesníky na okraji lesa, plížení a plaze-
ní hustým porostem tak, aby nás nikdo nespatřil. 
Kromě toho všeho namáhavého tam byl také vý-
kon, který vyžadoval šplh na vysoké smrky, které 
se nacházely v lese mého dědečka. Sport neměl 
vítěze. Každý, kdo splnil jednotlivé úkoly, byl ví-
tězem a mohl se pochlubit, že splnil Bobříka síly.

Sešli jsme se na dvoře a já požádal babičku 
o talíř buchet, které vždy měla připravené a šest 
sklenic s malinovkou, kterou sama vyráběla. Sa-
mozřejmě, že tyto propriety by přišly na řadu až 
po našem návratu z tak důležité soutěže.

„A copak to budete, děti, dnes provádět?“ ze-
ptala se s úsměvem moje milovaná babička.

„Babi, my budeme plnit Bobříka síly, víš?“ 
odpověděl jsem.

Tenkrát se babička usmála, vzápětí se jí však 
objevily na čele vrásky: „Děti, dnes byste neměly 
nic dělat. Přijde bouřka a bude hodně moc pr-
šet. Z nebe budou padat blesky. Možná přijdou 
i kroupy.“

Jak mohla ta milovaná moje babička toto 
prohlásit, když nebe bylo čisté, modré, bez jedi-
ného mráčku. Je pravda, že bylo příliš dusno, jak 
říkávali dospělí, ale dětem takové dusno nikdy 
nevadilo.

„A kde to budete dělat, děti? Nechoďte příliš 
daleko od statku, abyste se mohly rychle schovat, 
až ta bouřka přijde.“

Oznámil jsem tedy babičce, aby neměla 
strach, že nebudeme daleko, že teď jdeme na start 
do Hliníka a odtud budeme pokračovat na okraj 

lesa a pak podél potoka zpět.
Babičce se vrásky na čele ještě víc prohloubi-

ly. Aspoň si to myslím, že se musely prohloubit, 
i když jsem u babičky nikdy žádné vrásky na čele, 
ba ani na tváři neviděl. Jako každá žena z vesni-
ce, používala ten nejlepší krém na svou pleť. Tím 
byla obyčejná syrovátka z mléka, která udržovala 
tváře této ženy tak krásné. 

„To je daleko, Mirečku,“ řekla, „nemohly bys-
te to dělat jenom tady na zahradě?“

„Babi, to nejde,“ zakňoural jsem. „Já jsem 
už všechny ty překážky prohlédl, a kdyby začalo 
pršet, tak se dáme do běhu a budeme doma co 
by dup.“

Babička ještě chvíli namítala, že má o  nás 
strach a jestli to ví rodiče i ostatních dětí. Ty hla-
vičkami přitakaly, že rodiče jsou informováni 
o úkolech, které mají plnit.

Tak jsme tedy vyrazili. Hned za mlatevnou 
jsme si řekli, že nemá cenu jít až do Hliníka, že 
start může být hned tady, u mlatevny, tedy naší 
stodoly.

Vyrazili jsme po cestě k lesu. Běželi jsme až ke 
skupině lip, pod kterými stával kamenný kříž, ne-
daleko božích muk. Tam jsme se hromadně vrhli 
do trávy, neboť jsme byli tak zmožení během, že 
z nás lilo jako z konve. A vedro bylo ještě větší, 
než jaké bylo při našem startu. Neodpočívali jsme 
ale dlouho, někdo z kluků si povšimnul blížících 
se mraků nad lesem.

„To zvládneme,“ řekli jsme si nahlas a zvedli 
se k dalšímu běhu. Právě, když jsme znovu star-
tovali, dorazilo pod lípy  jediné děvče, které také 
chtělo sportovat. Už si nepamatuji, kdo to byl, ale 
vím jen, že to bylo děvče z blízkého okolí babič-
čina domu.

„Kluci, já už s vámi nejdu. Vrátím se domů,“ 
řekla a tak také učinila. Bylo na ní vidět, že běh jí 
opravdu nepřidal. 

Tak jsme vyběhli sami. Proběhli jsme kolem 
božích muk a kolem křížku v  zatáčce nedaleko 
Morkovického potoka a  zabočili k  lesu. Krásně 
se nám běželo naboso. Cesta byla pokryta hustou 
vrstvou horkého a  hebkého prachu. Pamatujete 
na mé vzpomínky z této cesty? Byla to přece ta 
„Obyčejná cesta za vsí“, kam se bořily bosé nohy 
pěti malých kluků.

Doběhli jsme s krátkými přestávkami k lesu. 
Nebe se zachmuřilo a už na něm nebylo vidět as-
poň malý kousíček modré oblohy. Zvedl se i vítr 
a my dostali strach. 

„Jdeme domů,“ jsem tenkrát rozhodl, proto-
že to byl můj rok, rok náčelníka, který jsem také 

popsal v  Indiánském létě. Všichni souhlasili. 
Bylo také většinovým hlasováním rozhodnuto, 
že vynecháme stromy a klády, které nám stejně 
neutečou a že se na zpáteční cestu vydáme ko-
lem potoka Tištínky, že přeběhneme pole, známé 
pod jménem Vrbka, kolem lánu mého dědečka, 
v němž, jako košíkář, řezal pěstované proutí pro 
svou práci. Neběželi jsme přes tento lán, ale přes 
lán vedlejší, takový bahnitý, plný jam a kopečků, 
snad vzniklých po zbytcích kořenů vrbiček.

Nebe se otevřelo a liják se spustil takový, že 
padající kapky snad dosahovaly velikosti  fotbalo-
vého míče. Bolelo to na holých zádech a nohách 
jako čert. Klopýtali jsme přes díry po granátech, 
aspoň tak vypadaly, padali jsme do nich a zase se 
zvedali. Ale běželi jsme dál. Pak zahřměl hrom, 
několikrát se zablesklo a naráz bylo vše pryč. Ti-
cho jako v kostele, ani pípnutí ptáčka, ani sebe-
menší zaševelení vrbového proutí nedaleko nás. 
A my padali, běželi a padali. Běželi a padali.

Vysvitlo sluníčko a naše těla zmožená, pro-
močená až pod kůži, najednou vyschla a my se 
i  tak doploužili domů jako zmoklé slepice. Bě-
hem již velmi pomalé chůze jsme pohledem na 
sebe zjistili, že k  domovu se blíží tlupa malých 
postaviček, od hlavy až po paty zcela černých od 
bláta. Jen oči měly stále svou barvu a také, když 
někdo otevřel ústa, aby promluvil, bylo vidět 
světlé zoubky, jazyk a rty zevnitř.

„Jezuskote!“ pokřižovala se babička, když 
jsme otevřeli dveře do kuchyně. „Kdo to k nám 
přišel až z Afriky? Který jste který? Počkejte na 
dvoře, musíte se napřed umýt,“ s úsměvem zvo-
lala babička.

Museli jsme všichni pěkně pod pumpu. Ba-
bička pumpovala ledovou vodu a naše prohřátá 
těla nesmírně trpěla.

Teprve pak jsme mohli do kuchyně ke stolu. 
Rybízové koláče v nás zmizely a malinovka byla 
vystřídána teplým čajem.

Tak, to je vše, moji milí. Sport, který čistí duši 
a tělo. No, jak kdy, že? Něco na tom ale pravdy je. 
Kdo sportuje, nemá čas na hlouposti, nepravosti 
a nemá nečisté úmysly. Já sportoval velmi dlouho, 
a když už to nešlo závodně, tak do svých šedesáti, 
jsem ještě hrál tenis. A tudíž na hlouposti jsem 
také neměl čas. Cítil jsem se dobře jak na těle, tak 
i na duši.

Co myslíte, vážení prarodiče i rodiče? Nemě-
li byste podnítit své ratolesti k většímu pohybu? 
Řekl bych to jinak: „Lásce k pohybu?“

Tak zase příště, milí přátelé. 
Váš Ing. Mirko Králík

Plán  KČT, odbor Morkovice na II. pol.  2022
1. 10. 9. Kola  Mikroregion  Němčicko /Bayerová/
2. 1. 10. Chřibská 33  organizovaný pochod / P. Blešová/
3. 15.10. Hostýnské  vrchy / Bayerová/
4. 29.10. Muzeum  Jiříkov / Dostálová/
5. 12.11. Muzeum  Praha / Dostálová/
6. 26.11. Záhlinické  rybníky / P.Blešová/
7. 10.12. Vánoční trhy v Uherském Hradišti / Staňová /
8. 30.12. Výstup na Brdo / výbor/
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Zdravím všechny spoluobčany a příznivce FC Morkovice

T.J. Sokol

Nová fotbalová sezóna (podzimní část roč-
níku 2022/2023) se v  srpnu rozběhla. Během 
letní přestávky došlo v  A  mužstvu ke změně 
trenéra, když Vladimíra Andrýska nahradil 
MVDr. Miroslav Bednařík ze Zlechova. Pří-
pravu začali muži v červenci a přátelská utkání 
se povedla. Bohužel vstup do sezóny nebyl po-
dle představ, ale věříme, že teď poslední zápas 
povede k  lepším výsledkům. Herně to není 
špatné, ale bohužel výsledky nebyly takové, 
jaké jsme si přáli. Po 5 odehraných kolech se 
naši muži A  nacházejí na 9.místě se ziskem 
4 bodů. Bohužel jsme byli vyřazeni i z pohá-
ru, když jsme nestačili na mužstvo Zborovic. 
Naše B mužstvo vstoupilo do sezóny velmi 
dobře, když ze 2 odehraných zápasů získalo 
6 bodů. Pak ovšem přišly velice nepovedené 
zápasy a  s nimi 3 prohry v  řadě. Zatím patří 
B mužstvu 10.místo. Mužstvo dorostů se nám 
rozrostlo o další soutěž. Nyní máme 2 družstva 
dorostů. Jedni hrají krajskou soutěž, kde zatím 
vše vyhráli a  druhé mužstvo hrající okresní 
přebor prozatím 1x vyhráli a 1x prohráli. Žáci, 
kteří od nové sezóny hrají krajský přebor (po 
postupu) se seznamují s  vyšší soutěží. Starší 
žáci ze 3 utkání získali 3 body za 1 výhru a 2 
porážky. Mladší žáci získali 4 body, když 1x 
vyhráli, 1x remizovali a 1x prohráli. Přípravky 

I když během léta utichá ruch tělocvičen a je omezena aktivita cvi-
čební, neznamená toto období pro sestry a bratry jednoty morkov-
ské, že činnost je zcela přerušena a že se věnujeme pouze sladkému 
lenošení u vodních ploch, případně nabírání kil živé váhy při letních 
grilovačkách, či chlazení organismu výčepními tekutinami. Jako již 
tradičně je léto spojeno s  celou řadou kulturních a  společenských 
událostí, které nebylo možno ani letos vypustit. 

Celou naši letní sezónu odstartovala akce již opravdu tradiční a to 
Dětský den spojený s  kácením máje, který proběhl 28.5. Za celou 
dobu, co tento festival dětských her, smíchu, hudby a radosti ze spo-
lečného pohybu pořádáme, se z něj stal opravdový fenomén s pěk-
nou účastí ať už dětí, jejich rodičů či ostatních lidiček, kteří přišli jen 
tak nasát příjemnou atmosféru, případně vyzkoušet některé z láka-
del zahradní udírny či baru. Samozřejmě nechyběly připravené sou-
těže, střelba ze vzduchových zbraní a luku, vyzkoušení historických 
kostýmů a osahání historických chladných zbraní či malování na ob-
ličej. Velmi se povedla show kouzelníka Michala, který po magické 
části vystoupení obdarovával děti balónky, kterým dával roztodivné 
tvary. Poté již scénu opanovala mladá morkovská naděje, skupina 
VéDéčko, která svým energickým projevem pumpovala do nažhave-
ného publika  hit za hitem. Pro všechny, co si chtěli užít závěr pěk-
ného dne, byla připravena ještě diskotéka a pak už jen zasloužená 
postel po pěkně prožitém dni.
                     

(straší i mladší) svou soutěž začínají 5.9. Sehrá-
li pár přátelských zápasů a  dařilo se střídavě. 
Také školička teprve začne svá utkání, a to 10.9. 
U  těchto kategorií nejde ani tak o  výsledek, 
jako spíš o to, ať fotbal děti baví a mají kladný 
vztah ke sportu všeobecně. Je třeba poděkovat 
všem, kteří se podílí na zajištění fungování, ať 
už trenéři, tak pořadatelé, správci a další. 
Chci poděkovat Jakubu Kapounkovi, který 
zorganizoval začátkem července druhý fotba-
lový kemp pro děti. Kempu se zúčastnilo 34 
dětí a  všichni byli spokojeni. Určitě je třeba 
poděkovat také pomocnicím, bez nichž by celá 
organizace byla těžší. Poděkování patří Kristý-
ně Kapounkové a Janě Blešové, které se o děti 
vzorně staraly, chystaly svačiny a zajišťovaly, co 
bylo třeba. Poděkovat chci také městu Morko-
vice-Slížany, které nám umožnilo, že všichni 
zúčastnění měli každý den výborné teplé obě-
dy v restauraci Bernard.
V  tomto čtvrtletí se podařilo zorganizovat 2 
venkovní zábavy s kapelou KAMERON a to na 
začátek a konec prázdnin. Ta první se konala 
1.7. a přišlo se pobavit cca 230 platících účast-
níků. Počasí nám v tento termín vůbec nepřálo, 
ale i tak přišel slušný počet lidí, za což jim dě-
kujeme. Druhá akce k ukončení prázdnin pro-
běhla 2.9. To už počasí vyšlo, i když úplně teplo 

nebylo. Na tuto zábavu přišlo cca 320 platících. 
Všem děkujeme za účast a budeme se těšit na 
další podobné akce. Chtěli jsme uskutečnit 
také Mikulášskou zábavu, ale bohužel nemáme 
k tomu prostory, kde by se zábava mohla usku-
tečnit. Tak si budeme muset počkat až na ple-
sovou sezónu. Máme domluvený termín plesu 
na 17.2.2023 v místní sokolovně. Hrát bude ka-
pela SHOW BAND v čele s klávesákem kapely 
OLYMPIC Pavlem Březinou.
V tomto roce je v plánu ještě minimálně 1 větší 
brigáda, která bude včas vyhlášena. Bude se uklí-
zet celý areál, tak aby se zde všichni cítili dobře. 
Také chci všem spoluobčanům nabídnout 
možnost pronájmu naší klubovny k  různým 
akcím (narozeniny, oslavy, atd.), která je zre-
konstruovaná a zmodernizovaná. Prostor je až 
pro 50 účastníků. Rezervace jsou možné na te-
lefonu 739487646 u paní Jany Blešové.
Závěrem je třeba poděkovat všem, bez nichž by 
fotbal v Morkovicích nebyl na takové úrovni, 
jak tomu nyní je. Díky všem sponzorům, dob-
rovolníkům, funkcionářům, trenérům, hrá-
čům a ostatním nadšencům. 
Všem občanům a  fanouškům přeji hodně 
zdraví. 

Za FC Morkovice, z. s. 
Ing. David Vlček, DiS., prezident FC 
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Dalším počinem v nabitém letním programu byly oslavy 100 let polože-
ní základního kamene naší sokolovny. Základní  kámen byl položen již 
4.6.1922, jak je v něm uvedeno, ale oslavy jsme stanovili na 18.6., jelikož 
kulturní dění ve městě, bylo tento červen velmi čilé vzhledem k probíha-
jícím oslavám 800 let města. Formu oslav jsme zachovali jako naši před-
kové, a  to koncertem v  sokolské zahradě, jen zvolená umělecká tělesa 
zřejmě patřila do jiné hudební kategorie než účinkující před sto lety. Ve-
čer zahájila skupina IMORTELA s fortelně zahraným melodickým me-
talem podpořeným ženským vokálem. Během vystoupení IMORTELY 
se již začal zaplňovat areál, což naznačovalo, že se určitě dočkáme i pravé 
metalové atmosféry. Ta správná metalová taškařice nastala s příchodem 
nám všem dobře známé vyškovské legendy DARK GAMBALLE. Mix 
různých metalových a jiných vlivů dělá z DARK GAMBALLE výjimeč-
né hudební seskupení, kterému po hudební i koncertně vizuální stránce 
není co vytknout a nezbývá než zpívat texty společně s kapelou a po-
hybovat se do rytmu chytlavých riff ů a užívat si energii, která z kapely 
jaksi přirozeně vyzařuje. Třetím a zároveň posledním vystupujícím ve-
čera, byla jedna z nejoceňovanějších tuzemských folkmetalových skupin 
SILENT STREAM OF GODLESS ELEGY. Kapela předvedla vystoupení 
nabyté úžasnou pohansko-folklórní atmosférou se zjevnými prvky mo-
ravského naturelu, který vás přenese do pradáv-
ného období, kdy nad vším vládl pantheon sta-
roslovanských bohů v čele se Svarogem. Kapela 
se vystoupením přesouvá od dynamických me-
talových kompozic až k vyloženě folklórním po-
lohám, kdy celou atmosféru umocňují nástroje 
jako housle, violoncello či tóny v metalu ne zce-
la běžného cimbálu. Celou tu až snovou krásu 
hudby zdobí vynikající vokály, které se vzájemně 
doplňují a utváří dojem věčné snahy o rozsvícení 
plamínku světla v tmách. Zejména ženský vokál, 
je opravdovou pastvou pro uši naprosto podtr-
hující magickou sílu výborných textů. 

Během léta, je samozřejmě bohatá i  činnost ostatních organizací, se 
kterými naše jednota spolupracuje při pořádání ať už místního moto-
srazu společně s místním motorkářským klubem Corvus Corax, který 
se uskutečnil už po dvanácté, nebo s městem Morkovice-Slížany, kdy 
býváme hostiteli již popravdě tradiční Červencové noci, která se letos 
nesla v podání famózního dechového orchestru HANAČKA z Břestu.
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Konec prázdnin patřil opět dětem. 27.8. jsme Loučení s prázdninami le-
tos pojali poněkud netradičně a celé odpoledne bylo možno zhlédnout 
vystoupení Kynologického spolku Morkovice, kde se děti také sezná-
mily se základní pravidly, jak se s pejsky kamarádit a jak se o chlupa-
té kamarády starat. Díky přátelům z místní organizace Českého svazu 
včelařů bylo možno nahlédnout  do tajemného světa včelího úlu a do-
zvědět se, že včelky nejsou na světě jenom pro to, aby rozdávaly žihadla 
neposlušným nezbedům. Představení krásných koutů naší vlasti našim 
nejmenším, se s  láskou ujaly členky místního odboru Klubu českých 
turistů s  ukázkou fotografi í a  kronik z  jejich bohaté historie. Celou 
akcí provázel, probublinkoval, protančil, prosoutěžil a prostě byl v tom 
s  námi jedinečný DJ Jirka Dosoudil. Všem co nejsrdečněji děkujeme 
a bylo nám velkou ctí s vámi spolupracovat. 

V září už se na vás těšíme v našich oddílech a na připravovaných akcích 
po celý podzim, které můžete sledovat na www.sokolmorkovice.cz nebo  
facebooku a přejeme vám úspěšný start do cvičebního či školního roku. 
A hlavně NAZDAR!

Viktor Bleša, starosta T. J. Sokol Morkovice
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Provádíme výkopové a zemní práce. 

Díky malé šířce bagru (100cm), 
projede i 110cm širokým prostorem 
a vykope až 230cm hluboký výkop. 

Ideální na výkop bazénů, přípravy 
základových desek rodinných domů, 
srovnání terénu, zahrad a dalších 

nejrůznějších prací. 

Příslušenství k bagru: 100cm svahová lžíce, 
bourací kladivo, podkopové lžíce o šířce 

20cm,30cm,40cm,60cm,80cm. 

Tel. 732 739 309 Konečný
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